
Bronislava Ondrušková 

Osem rokov na gymnáziu mi okrem kvalitného vzdelania dalo aj veľa dobrých kamarátov a 

zážitkov, na ktoré si aj dnes rada spomeniem. S odstupom času musím ale smutne 

skonštatovať, že týchto 8 rokov ubehlo neskutočne rýchlo.  

V súčasnosti študujem 2. ročník na Fakulte informatiky a štatistiky Vysokej školy 

ekonomickej v Prahe. Štúdium na našom gymnáziu mi dalo dobrý vedomostný základ, z 

ktorého som mohla čerpať hlavne na začiatku a držať tak krok aj s mojimi zahraničnými 

spolužiakmi. Štúdium v zahraničí by som určite odporučila každému z vás. Často dá zabrať, 

ale tá výsledná skúsenosť určite stojí za to.  

Taktiež by som vám chcela popriať veľa šťastia a chuti do učenia a dúfam, že aj ďalší z vás 

rozšíria naše rady v zahraničí. 

 

 


